

Major Events of the Year

年度大事紀要

“Leader of the Year” (“LOTY”) is an annual event organized by the Sing Tao Group to recognize and encourage the achievements of Hong Kong’s finest individuals who have made outstanding contributions towards Hong Kong’s success and prosperity.

星島新聞集團每年均舉辦「傑出領袖選舉」，旨在表揚對香港有極大貢獻的領袖，表彰對推動香港發展的傑出成就。



1 At the LOTY 2004 gala dinner, Sing Tao Chairman Mr. Charles Ho and Acting Chief Executive Mr. Donald Tsang officiated the opening ceremony (pic 1).

主席何柱國先生及署理行政長官曾蔭權先生為「2004年傑出領袖選舉」主持開幕典禮（圖1）。



4 Winners of “Leader of the Year 2004”(pic 4).

2004年傑出領袖（圖4）。



2 The event was graced by the appearance of many special guests (pic 2 and 3).

多位知名人士出席盛典，場面星光熠熠（圖2及圖3）。



5 The 19th Sing Tao Inter-School Debating Competition organized by Sing Tao Daily, The Standard and the Education and Manpower Bureau attracted more than 2,000 audiences (pic 5).

由《星島日報》、《英文虎報》及教育統籌局合辦的「星島第十九屆全港校際辯論比賽」吸引逾2,000人到場（圖5）。



6 With the launch of Sing Tao Investment Weekly (pic 6), bundled with Sing Tao Daily every Monday, circulation of the newspaper on Monday has increased significantly.

自《星島日報》逢周一隨報附送《星島投資王》後（圖6），其周一發行人量顯著增加。

Major Events of the Year

年度大事紀要



7 East Week initiated the "Hong Kong Business Mastermind Award" to recognize the local business elites (pic 7).

《東周刊》於今年首辦了「香港商業奇才大獎」，表彰本地商界精英（圖7）。



9 EastWeek was revamped in May 2004 (pic 9).

《東周刊》於2004年5月進行全面改版革新（圖9）。



10 PC Market organized the most authoritative and professional award in the I.T. industry – the "Best of I.T. Award 2004" (pic 10).

《電腦廣場》舉辦全港最權威的I.T.業界選舉 – 「香港I.T.至專大獎2004」（圖10）。



11 At the Career & Education Expo, JobMarket offered more than 1,000 job vacancies and an extensive range of continuing education information for visitors (pic 11).

於「規劃事業及教育博覽」，《JobMarket求職廣場》為參觀人士提供逾1,000個職位空缺及大量進修課程資訊（圖11）。



12 The Standard partnered with Business Week to host the "13th Asia Leadership Forum". Former Prime Minister of Great Britain & Northern Ireland, Mr. John Major C.H., and Former President of the Philippines, Mr. Fidel Ramos, were among the prominent leaders present at the forum (pic 12).

《英文虎報》與《商業周刊》攜手舉辦「第十三屆亞洲領導人年會」，邀請了英國前首相馬卓安先生及菲律賓前總統拉莫斯先生出席（圖12）。



13 The Standard unveiled a contemporary look and new logo in September 2004 (pic 13).

《英文虎報》於2004年9月採用新報頭及更新版面（圖13）。